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Interpelacja w sprawie rozwiązania problemu wywozu nieczystości z ulicy 

Wapiennej 

W związku z prośbą skierowaną do nrnie przez społeczność ulicy Wapiennej, uprzejmie 

proszę o rozwiązanie problemu wywozu nieczystości z posesji znajdujących się na tym obszarze. 

Obecny stan rzeczy urąga standardom XXI wieku, powodując szereg utrudnień w 

prawidłowym funkcjonowaniu tamtejszej społeczności. 

Pragnę zaznaczyć z całą wyrazistością, że sytuacja, w której do poszczególnych posesji nie 

dojeżdża szambowóz, w wyniku czego mieszkańcy zmuszeni są opróżniać szamba na własną rękę, 

nie mieści się we współczesnych standardach funkcjonowania gminy. 

Nakreślona przeze mnie sytuacja, stanowi jedynie wierzchołek nierozwiązanych 

problemów związanych z brakiem przebudowy infrastruktury drogowo-kanalizacyjnej, o co 

mieszkańcy wielokrotnie zwracali się do lubelskiego Ratusza od kilkunastu lat. 

Proszę o niezwłoczne pochylenie się nad sygnalizowanym przeze mnie problemem i pomoc 

mieszkańcom ulicy Wapiennej w wywozie nieczystości z ich posesji. 

Z wyrazami szacunku 


